
fŁ{DA GMIIYY
IbtEE'rKÓrt Protokół Nr V/2018

z Sesji Rady Gminy Mietków
z dnia 14 marca 2019 roku

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Mietków słowami ''otwieram Sesję Rady
Gminy Mietków, przywitała wszystkich zebtanych, stwierdziła, że jest quorum do podejmowania
uchwał i poinformowała, Że z porządku obrad zdejmuje się punkt: ,,6. Podjęcie uchwały w sprawie
zmiany wieloletniej prognozy finansowej gminy Mietków'' oraz wprowadza się dwa punkty:
''Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr lYl26lf019 Rady Gminy Mietków z dnia 3|
stycznia 2019 t. w sprawie ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami dla
nieruchomoŚci, na których znajdują się domki letniskowę lub innych nieruchomości
uykorzystywanych na cele rekreacyjno.wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część,
roku.'' i ',Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego wsi Chwałów dladziałkinr I3lI7 obręb Chwałów''. Następnie przedstawiłaporządek
obrad po zmianach:

1. Otwarcie Sesji.
2. Informacja w sprawie uwag zgŁoszonych do protokołu z poprzedniej sesji z dnia 18' 12'2018 r.
3. Infonnacje Przewodniazącęgo Rady o działaniachw okresie między sesjami.
4, Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał w okresie między sesjami.
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budzetu gminy na 2019 rok.
6, Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia ',Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oruz

zapobiegania bezdomności zwierz4t na terenie gminy Mietków na2019 tok,,,
7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrazetia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego

zawarcia umowy dzieriawy na okres dłuŻszy niz3lata.
8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw św.

Stanisława Biskupa i Męczennika w Bukowie.
9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw"

Wniebowzięcia Najświętszej Maryi Panny w Imbramowicach.
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. św.

Wawrzyńca w Wawrzeń czy cach,
1 1' Podjęcie uchwaty w sprawie zmiany uchwaty Nr IY 12612019 Rady Gminy Mietków z dnia 3I

stycznia f019 r. w sprawie ustalenia ryczaŁtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami
dla nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości
wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie ptzęz
część roku.

12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania
przestrzenrtego wsi Chwałów d|adziałkinr 13l|7 obręb Chwałów

13.Przyjęcie sprawozdania o wysokości średnich wynagrodzen nauczycieli na poszczególnych
stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez Gminę Mietków w 2018
roku.

14. Interpelacje i zapytania radnych.
1 5. odpowtędzi na interpelacj e z poprzedniej sesj i.
16. Wolne wnioski, informacje izap7Ąania.
17. Zamknięcie Sesji.

w związkl z tym, ze wprowadzone zostały zmiarty do porządku obrad' Przewodnicząca
przeprowadziła głosowanie dotyc zące przyj ęcia porządku obrad.
Głosowato 14 radnych, oddano 14 głosów,,za,,
Przewodnicząca stwierdziła, Że potządek obrad zostat'przyjęty jednogłośnie.



Ad,2.
Przewodntcząca poinformowała, ie protokół z poptzedniej sesji został' sporządzony i

udostępniony w biurze rady gminy i na stronie BIP w terminie zgodnym ze statutem gminy. Do biura
rady gminy nie zgŁoszono żadnych uwag do treści spotządzonego protokołuzlY sesji RG.

Ad 3.
. Przewodnicząca RG poinformowała, Że jeŻeli chodzi o działania między sesjami, to nic
szczególnego się nie wydarz .yło. Z ptzyjemnych informacji przekazała, Że braliśmy udziaŁ w Turnieju
piłki nożnej w Jordanowie Sląskim, ale o tym szczegółowe informacje przekaŻe na następnej sesji
radny Ryszard Ł4cz, ponieważ jest chory i dzisiajjest nieobecny. Przedstawicielki nasze1gminy brały
udział. w Forum Kobiet Aktywnych i Przedsiębiorczych z ramienia Powiatu Wrocławskiego, a takze
dwie panie brały udziaŁ w Konkursie ',Sołtys Roku 2019,, - Pani Jolanta Borecka - sołtys wsi
Mietków i Pani Gabriela Walkiewicz - sołtys wsi Ujów.

Ad 4.
Wójt złoŻył sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej sesji :
uchwata w sprawie metody ustalenia opłaĘ za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla
nieruchomości zamieszkĄch i niezamieszkaĘch oraz wysokości stawki optaĘ za gospodarowanie
odpadami dla nieruchomości zamieszkałych i niezamieszkĄch na terenie Gminy Mietków - uchwała
weszła w Ęcie' obecnie wysyłane są do mieszkańców (część już, zostaŁa wysłana) zawiadomienia o
stawce opłaty i kaĘ wpłat'
uchwała w sprawie ustalęnia ryczakowej stawki opłaty Za gospodarowanie odpadami dla
nieruchomości, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości
wykorązstywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przezczęśó roku _
uchwała miała wady, będzie dzisiaj na sesji poprawiona' dlatego uchwała zmieniająca zostat.a
wprowadzona do porządku obrad'
uchwała w sprawie wyrażenia zgody na za-warcie kolejnej umowy najmu po umowie zawartej Ia czas
oznaczony do 3 lat _ uchwała weszła w Ęcie, ale na chwilę obecną nie wiem, czy juŻ została za-warta
umowa dzierŻawy.

Ad 5.
Uchwała w sprawie zmiany budzetu gminy na 2019 rok.

Projekt uchwały przedstawiła Regina ozga _ Skarbnik Gminy wyjaśniając, Że w załączniku
inwestycyjnym zmieniła się kwota dotacji na plac zabaw dla dzieci _ jest to kwota 24 7OO zł., a
w załączntku dotacyjnym kwota na remont zabyków _ I20 000 zŁ.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,zt,.
Przewodnicząca stwier dzit'a, że uchwała zo stała podj ęta j edno gło śnie.

Ad 6.
Uchwata w sprawie przyjęcia ,,Programu opieki nad ,zxvierzętami bezdomnymi oruz zapobiegania
bezdomności zwierząt na terenie gminy Mietków na20l9 tok,',

Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy,
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,zd'.
Przewodnicząca stwi er dziła, żę uchwała zo stała podj ęta j edno gło śnie.

Ad7 .
Uchwała w sprawie wytazenta zgody na odstąpienie od obowipku przetargowego zawarcia umowy
dzierŻawy na okres dłuiszy niz 3 lata.

Projekt przedstawił Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy, wyjaśniająe, Że uchwała dotyczy trzech
nieruchomości w Wawrzeiczycach _ jest to część działki na środku tzw. ,,folwarku''' w
Borzygniewie _ syn będzie dzierŻawił po zmarŁej matce i w Domanicach - jest to wąski pas
między remizą a posesją.
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Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosow ,,zd,.
Przewodnicząca stwier dził.a, Że uchwał'a została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 8.
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw św. Stanisława Biskupa
i Męczennika w Bukowie.

Projekt przedstawił Adam Kozarowicz - Wójt Gminy' wyjaśniając, Że w dniu dzisiejszyrn
podejmowane sątrzy takie uchwały, czekamy na jeszcze jedną i w kwestiach dotacji zrobimy
przerwę tzn. w ptzyszŁym roku nie wprowadzamy do budzetu takich dotacji, ponieważ
najważniejsze etapy w tych obiektach zostały zamknięte.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za,,.
Przewodnicząca stwier dził'a, ie uchwała została podj ęta j ednogłośnie.

Ad 9.
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. Wniebowzlęcia
Najświętszej Maryi Panny w Imbramowicach.

Projekt przedstawił Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 gŁosów ,,zd,.
Przęwodnicząca stwier dziŁa, że uchwała została podj ęta j edno gło śnie.

Ad 10.
Uchwała w sprawie udzielenia dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej pw. św. Wawrzyńca w
Wawrzeiczycach.

Proj ekt przedstawił Adam Kozarowic z _ W ójt Gminy
Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,zt,,
Przewo dni cząc a stwi er dził'a, ie uchw ała zo stała po dj ęta j edno gł o śni e.

Ad  11 .
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr IY12612019 Rady Gminy Mietków z dnia 31 stycznia 2019 r,
w sprawie ustalenia ryczattowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami dla nieruchomości, na
których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele
rekreacyj no-wypo czynkowe, wykorzysty'wanych j edynie ptzez czę ść roku.

Projekt uchwały przedstawił Ireneusz Słoma _ Sekretarz Gminy, vtyjaśniająe, żze uchwała w
sprawie tej stawki była podjętanapoptzedniej sesji, o czym Wójt wcześniej informował. Z
nadzoru dostaliśmy sygnał, Że zapis dotyczący wejścia w iycie uchwały budzi w4tpliwości,
ponieważ jest to opł'ata roczna, opłacata raz w roku do 15 marca na dany rok, a w uchwale
zmieniającej stawkę był. zapis, ię wchodzi w zycie 1 kwietnia 2019 r,, czy|i nie dotyczy 2019
roku.
W związku z uwagarfli z nadzotu zmieniamy zapis, zgodnie z którym uchwała ustalajęca
stawkę na2020 rok wejdzie w życie od stycznia 2020 roku.

Głosowało 14 radnych _ oddano 14 głosów ,,za,,.
Przewodnicząca stwier dziła, ze uchwała została podj ęta j edno gło śnie.

AdI2.
Uchwała w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
wsi Chwałów dla działkinr I3l17 obręb Chwałów

Projekt przedstawił Adam Kozarowicz _ Wójt Gminy _ powiedziat, Że sąto punktowe Sprawy
związane z przystąpienięm do zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.
Jeśli osoby mające swoje plany życiowe lokowanę u nas w obszarze, który nie znajduje
odzwierciedlenia w obowiązującym m.P.z.P, podejmują trud osobistego przeprowadzenia
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procesu zmiany tego planu, to uważam, ze nie moina stać na przeszkodzie oczekiwań naszych
mieszkańców. Dlatego podejmujemy tą uchwatę.

Głosowało 14 radnych _ oddano 
.l,4 gŁosów ,,za,,,

Przewo dni c ząc a stwi er dził.a, Że uchw ała zo stata po dj ęta j edno gł o śni e.
Ad  13 .

Regina ozga _ Skarbnik Gminy powiedział a, Że szkoła przedtoŻyŁa sprawozdanie o wysokości
średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczegó|nych stopniach awansu zawodowego w 2018
roku. Kwotąbazowqwokresie od 1 styczniado 31marca2018 r. byłakwota 2752,9f zt iodI
kwietnia do 31 grudnia 2018 r. . 2900,20 zł. Takie wynagrodzenie powinni otrzynaó
nauczyciele stazyści. W naszym przypadku jest to niedopłata w wysokości 1869,99 zł. i takie
wyrównanie nauczyciele stażyści otrzyma|i do końca stycznia.
Nauczyciele kontraktowi _ ich wynagrodzenie wynosi III% kwoty bazowej która wynosi
2499,75 złitaką otrzymali, nie trzeba wyrównywaó. Nauczyciele mianowani _ wynagrodzenie
wynosi I44% kwoty bazowej i otrzymali II 794,09 zt ponad kwotę, którą powiwti otrzymaÓ,
więc równtei nie trzeba wyrównywaó. Nauczyciele dyplomowani otrzyma\i I84% kwoty
bazowej _ w I części do końca marca 5065,37 zł, a do końca roku 5336,37 zł' i takze nie
musieliśmy dopłacaó.

Głosowało 14 radnych - oddano 14 głosów ,,za,,.
Przewodnicząca stwierdził.a, Że sprawozdanie zostało podjęte jednogłośnie.

Ad 14.

Przewodnicząca RG w imieniu mieszkańców Milina poprosiła o interwencję, poniewaŻ ta
rzece Bystrzycy od mostu w kierunku Proszkowic do wysokości wsi jest bardzo dużn
powalonych drzew.

Janusz Albert _ radny z Proszkowic powiedział', ie zostały usunięte
Wójt powiędział., ie tie o tym mówimy' Chodzi o dtzewa na rzece _ dwa lata temu była taka
sytuacja, Że takbyła rzeka zagtodzona' że spowodowato to jej wylanie. Powiedział, że zostaną
podjęte dziaŁania w tej sprawie.UwaŻa, ie naleiy się zwrócić do Wód Polskich, poniewai oni
są właŚcicielami"

Dodał, ze to o czym wspomniał radny Albert, to niedostatecznie przycięte gałęzte drzew przy
drodze Proszkowice-Milin. Zostało to juŻ wykonane przezZGK.

Ad 15.
Przewodnicząca stwierdziła, ie nię zgtoszono Żadnych interpelacji.
Ad 16.

Przewodnicz4ca ptzeszła do następnego punktu Wolne wnioski, informacje t zapytania.

Głos ZabraŁa Pani Sołtys wsi Mietków _ Jolanta Borecka, która w imieniu swoim i p. Gabrieli
Walkiewicz _ Sołtysa wsi Ujów podziękowałazanominację do Konkursu,,Sołtys roku 2018''.
Stwierdziła, żę nagroda' którą otrzymały, to jest nagroda dla osób, które z nimi
współpracowały tzn. ptzede wszystkim dla Rady Sołeckiej i mieszkańców wsi oraz KGW i
oSP. Te prace' które we wniosku zostały wykazane i opisane przez radnego Andrzeja
Pietruszkę zostaŁy nagrodzone. Dlatego dziękuj e mieszkańco m, któtzy przez If |at juŻ ptacują
naIzecz swojej miejscowości i całej gminy.

Przewodnicząca . złoiyła gratulacje obu Paniom za udział w tym konkursie i otrzymanie
nagrody.

Wójt pogratulował laureatkom i powiedział, ie rozpoczyna się okres zebran wiejskich,
wyborczych' Podziękował, obecnym na sesji sohysom za pracę w mijajęcej kadencji i dodał,
ze nieobecnym sohysom będę składane podziękowania na zebraniach.
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Powiedział, ze sołectwo jest organem pomocniczym gminy, natomiast wójt jest przełoŻonym
sołtysa, a w tzeczywistości sołtysi wspomagają radnych w dział'antach na rzecz swoich
miejscowości. Miniona kadencja jest to 4 lata dobrej i duzej pracy. Sołtysi więcej widzą i
wiedzą i dobrze pracuj4 dla dobra swoich miejscowości. Spotykając się z ludźrrti z innych
terenów, którz5r mówią, Że nanaszych wsiach jest poukładane, jest czysto i przejrzyście, to jest
to dużza satysfakcja. Wręczając pamiątkowe statuetki będziemy dziękować sołtysom zapracę w
tej kadencj i i iyczyć sukcesów w wyborach dla osób' które będą startowały, a q ym, ktorzy nie
będą dziękujemy za dotychczasową współpracę. Szczególnie serdecznie przy tej okazji chcę
podziękowac za udział i zaanguŻowanie w dożynki gminne, wasza praca powoduje, Żę nasze
dożynki mają taki a nie inny charaktęr. Dziękuję tez za organizowanie spotkań integracyjnych
w swoich sołectwach. Uczestnicząc w tych spotkaniach, widzę, że są one potrzebne' abyŚmy
się mogli oderwać od codziennych zajęÓ, telefonów komputerów i wspólnie spędzilć czas i
porozmawiac ze sobą.
Następnie przystąpiono do wręczania obecnym sohysom pamiątkowych statuetek.
Andrzej Pietruszka _Z-ca Przewodni czącej powiedział , Że chciaŁby się spotkać ze wszystkimi
sołtysami w następnej kadencji. Jeżeli podjęliście decyzję na ,,nie'', to wasz wybór, ale
proponuje się jeszcze zastanowió. W imieniu własnym i klubu, który reprezentuj ę, dziękuję za
trud pracy, który włozyliście w organizację imprez. Wiem ile kosztuje was przygotowanie
takiej imprezy, bo wiem ile mnie to kosztuje. Jestem na waszych imprezachi zawsze były one
udane. Bez was teŻbędzie się toczyło, a|e będzie inaczej. Prywatnie, iyczę dużo zdrówka i
zebyście oddali jeszcze trochę tego zaangaŻowania swojemu sołectwu.
Mirosław Stawski _ Dyrektor Gminnego ośrodka Kultury - przepraszam, Że tak na roboczo,
kiedyś Wójt Susło mawiał, że ja jestem od pracy a nie od dyrektorowania. oderwałem się od
placy przygotowania do imptezy Spiewanie nad wodą. Chciałbym podziękowac za waszą
placę' aIe teŻ powiedzieó przepraszam za to wszystko, co nie wyszło . Zawszę mogłem Iiczyć
na każdego Z was' na wasze zaangażowartie, za piękne inicjatywy i za te z 2014 roku, które
były kontynuowane. Dziękuję i wiem, Że bez was nie byłoby tego w gminie Miętków. Wiele
tzeczy udało się dzięki wam. Razem daliśmy radę. NajbardziĄ cieszę się z tego, ie ze
statystyk wyszło, Że 1/3 gminy animowaliśmy przy inicjatywach z tamtego roku. To nie
zostanie tylko dla nas, to pójdzie w świat. Gratuluję wam takich osiągnięó _ wierzcie mi, ie
mało jest miejscowości na Dolnym Śl4sku w których tego typu życie kwitnie. Cieszę się, że
mogę w tym uczestniczyć,. Mam nadzieję, Że przemyślicie swoje decyĄe dotyczące
kandydowaniai zyczę wszystkiego dobrego wszystkim , czy będziecie sołtysami czy nie.
Ireneusz Słoma Sekretarz gminy powiedziaŁ, Że niedawno zmarł'a Pani Sawicka
nauczycielka' która w szkolę podstawowej w Mietkowie uczyła języka polskiego. Była
wychowawczynią wielu Z nas. Wychowała wiele pokoleń młodzieŻy. Wielu z nas było na jej
pogrzebie. Dzisiaj o godzinie 18:00 w kościele w Wawrzenczycachjest w jej intencji msza
święta od uczniów i wychowanków. Gdyby ktoś mógł i chciał uczestniczyć w tej mszy, to
serdecznie zapraszam.
Pan Strzałek _ Wiceprezes Stowarzyszenia Przyjaciół Maniowa Małego Grodzisko nawtązaŁ
do słów Pana Wójta i poprzednich wypowiedzi, jak wielka jest rola sołtysa na wsi, a także
nawiązaŁ do zbliŻających się wyborów. Zapytał. o przyczynę rozbieŻności w terminach
spotkania wyborczego w Maniowie Małym. Ma harmonogram zebrań wiejskich wyborczych
w gminie Mietków, który został wysłany na adresy e.mailowe sohysów i również pismo
skierowane do sohysa Maniowa Małego pani Małgorzaty Gargały. Według tych dokumentów
zebtanie wyborcze w Maniowie Małym powinno się odbyć f0 mncao godz,17:30.Na stronie
intemetowej gminy oraz w ogłoszeniu, które pojawiło się w Maniowie Małym wskazana jest
data 18 marca godz. 18:00.
Pan Strzałek powiedziat, Że chciałby poznaÓ przyczytę dezinformacji, czy też wprowadzenia
w błąd mieszkańców miejscowości Maniów Mały.
wójt _ odpowiedziat, ie to nie jest dezinformacja ani wprowadzętie w błąd' to jest lapsus,
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niedopatrzenię i nic więcej. Dodał, Że datę z 20 marca na 18 mafca zmienił, poniewai

wypadło mu coś innego'
P. Strzałek poprosił, wobec powyŻszego, ponieważ ztodztł'o to wiele kontrowersji i
problemów wśród mieszkańców Maniowa M. o Wznaczenie nowego terminu zebtanta
wyborczego i powiadomienie w terminie 7 dni.
Wójt powiedział., ie vryznaczy nolvy termin zebrania, ieby z|ikwidowaÓ wszelkie wątpliwości,
przygotowane zostanie ogłoszenie i przekazane sołtysowi.
Przewodniczącazapytała czy ktoś chciałby jeszcze zabraó głos.
J. Borecka jako przedstawicielka wszystkich sołtysów poprosiła o pozostanie na sali po
zakonczeniu sesji, ponieważ w podziękowaniu za współpracę zaprasząąnapysznego torta.

Ad 17.
W zwtązku z Wczetpaniem tematów Przewodricząca Rady Gminy _ Helena Artymowicz zamkaęła
sesję słowami,,Zanykam sesję Rady Gminy Mietków''

Protokołowała:

Genowefa Chabzda
Prz icząca

Rbd iny

He l ena


